
Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle 
 
Referat af bestyrelsesmøde d. 26. september 2011. 
 
Tidspunkt: Mandag d. 26. september 2011 kl. 20.00 hos Svend Profft, nr. 57 
 
Mødedeltagere: 
 Svend Profft, formand (FM) 

Bo Tronholm, næstformand (NFM) 
 Brian Brink, kasserer (BB) 
 Brian Axbøg, bestyrelsesmedlem (BA) 
   
Henriette Daugaard-Larsen, sekretær (HDL), har meldt afbud. 
 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
2. Valg af referent 
3. Godkendelse af dagsorden 
4. Godkendelse af referat fra sidste møde 
5. Tilretning/godkendelse af indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling 11.9.2011 
6. Forberedelse og tilpasning af præsentation (powerpoint) 
7. Bestyrelsens rollefordeling af informationer  
8. Fastlæggelse af næste møde 
9. Eventuelt 

 
 
Ad pkt. 1: 
Formanden vælges til dirigent. 
 
Ad pkt. 2: 
Næstformanden vælges til referant. 

 
Ad pkt. 3: 
Dagsordenen godkendes uden bemærkninger. 
 
Ad pkt. 4 
Referat fra bestyrelsmødet d. 20 september 2011 godkendes. 
 
Ad pkt. 5 

• Ved justering af indkaldelsen finder bestyrelsen det mest hensigtsmæssigt, at der tilknyttes en 
fremlæggelse med information til hver afstemning. 

 
• Oplysningen om bestyrelsen har fundet det nødvendigt at ændre i  budgetforslaget, hvorfor et nyt 

er fremlagt, er blevet slettet.  
Bestyrelsen har ikke tidligere fremlagt et budgetforslag, men fejlagtig har opfattet Initiativgruppens 
oplæg som sådan. Derfor tilføjes fremlæggelse af bestyrelsens budgetforslag og efterfølgende 
afstemning i indkaldelsen til EGF. 

 
• Vedr. vejspeljl har BA drøftet muligheden med Kalundborg Kommune, om at de ville afholde 

udgiften til materiel mv., til opsætning af vejspejl. BA har informeret bestyrelsen om KKs svar og 
argumenter, hvorfor de i langt mindre omfang opsætter i vejspejle end tidligere, - og endnu 



sjældenere i områder som vores. 
”Flere undersøgelser viser, at det tvinger folk ned i fart ved farlige sving og udkørsler. Ydermere 
siger deres erfaring, at områder med vejspejle havde højere fart og flere ulykker, da folk hurtigt 
vænner sig til, at de bare hurtigt kan kigge om der kommer "noget stort" og derefter tager svinget 
med høj fart ” 
Efter drøftelse til dette møder er bestyrelsen ikke fortaler for opsætning af vejspejl, grundet den 
oplysning som er givet fra KK, som får bestyrelsen til at betragte vejspejle fra en ny vinkel. KK 
Informationen er videregivet i indkaldelsen til EGF. 
 

• HDL kontaktes pr. telefon for kommentarer, - der er mulighed for at gennemgå mødedeltagernes 
seneste versioner af materialet via dropbox.com.  
 

• Indkaldelse samt bilag printes og hæftes for uddeling efter bestyrelsesmødets ophør. 
 
Ad pkt. 6 
Det punkt videregår til til næste bestyrelsesmøde. 
 
Ad pkt. 7 
Det punkt videregår til til næste bestyrelsesmøde. 
 
Ad pkt. 8 
Næste møde hos Brian Axbøg, nr 41, d. 6 oktober 2011 kl. 20.00. 
 
Mødet hævedes kl. 23.20 

Kommentar [BOTF1]: Jeg har sakset 
fra den mail, som BA har fremsendt. 


